









Highlights

- * Haeundae Coastal Train
- ℜ Ahopsan Bamboo Forest Bath
- Gamcheon + Huinnyeoul Cultural Village
- Mt. Seorak National Park
- **& Garden of Morning Calm**
- * Lotte World (Free Pass)
- ₱ Eunpyeong Hanok Village
- Spring Edition: Cherry Blossom Trail + Seochon Lake Cherry Blossom
- * Autumn Edition: Mt Sorak Maple Foliage
- Winter Edition: Winter snow + Ski Experience* + Strawberry Picking



Premium Gourmet!

Unlimited Red Snow Crab, Lobster Seafood steamboat, Ginseng Chicken Soup, Seafood Shabu Shabu etc

Fun Activities!

- Ocean 700 Hot Spring Water Park in Resort
- Enjoy view of Haeundae Gwangan Bridge from 100th floor of Busan X the SKY
- Sheep Feeding + Ice cream DIY
- Hanbok Wearing in old Joseon Village
- Premium Outlet Mall + Hongdae shopping street



Gamcheon Cultural Village

Dubbed as Korea's Santorini, it provides visual delight to visitors with murals and art installations. This historically rich mountainside slum became a famous tourist destination after getting an arty makeover with clever touches up the stairs, down the lanes and around the corners.



Busan X the SKY

See the sights of Busan and beyond from the observatory on the 100th floor of the Landmark Tower on Haeundae Beach. At 411.6m, it is the tallest building in Busan and home to the highest Starbucks in the world.



Mt Seorak National Park

One of the most beautiful National Park in Korea with its granite peaks, lush green valleys and dense forests. The park is divided into inner and outer Seorak and this magnificent Mt. Seorak towers 1708m above sea level.



Lotte World (Free Pass)

A full-fledged theme park era in Korea and is regarded as a world-class theme park along with Disneyland of the U.S. and Japan. A complex life town with a department store, hotel, duty-free shops, large discount store and a fitness centre in addition to the theme park. It is a city within a city.



Garden of Morning Calm

Showcases the beauty of Korean horticulture before the backdrop of Chungryeongsan Mountain. Visitors can walk among a profusion of flowers in unique gardens and through a lush forest of pine nut trees. The garden has served as a filming site for K-drama.

Day	Breakfast	Lunch	Dinner	Hotel Or Similar Class
1	-	-	-	+
2	+	Jjajangmyeon+Tangsuyuk	Own expense	
3	Hotel	Busan Pork Soup	Premium! Lobster Seafood Steamboat	4* Felix hotel by STX (2N)
4	Hotel	Premium! Unlimited Red Snow Crab	Broiled Squid & Pork in Hot Stew	4* DLX Alpensia Holiday Inn Resort OR
5	Hotel	Grilled Fish Set	Own Expense	4* DLX YongPyong Resort (2N)
6	Hotel	Pan Fried Spicy Chicken	Premium! Seafood Shabu Shabu with Salad Buffet	5* Seoul Novotel Ambassador Yongsan Hotel (2N)
7	Hotel	Gamjatang (Braised Pork Ribs Potato Soup)	Own expense	
8	Hotel	+	-	



Day 1: Singapore > Incheon

Day 2: Incheon - Gaehangjang Street (an unique glimpse into 130yrs of Korea history) ~ Jjajangmyeon Musuem (Interesting learning of the famous Korean-Chinese noodle) ~ KTX or flight to BUS ~ Gamcheon Cultural Village (Santorini of Korea) ~ BIFF Square (shopping & street food)~ Jagalchi Seafood Market (Korea's largest seafood market)

Day 3: Busan X the SKY (tallest building in Busan; INCL ticket up to observatory) ~ Huinnyeoul Cultural Village (charming coastal village with cafes and shops) ~ Ahopsan Bamboo Forest Bath (stroll in centuries-old bamboo forest) ~ Haeundae Coastal Train (enjoy coastal and mountain sceneries)

Day 4: BUSAN KTX or flight ~ Seoul ~ Korean Folk Village + Amusement Village (Unique Activity : Wear traditional Hanbok & Experience Old Joseon period + Traditional Performances) ~ **Premium Outlet Mall** (International & Korea Luxury Brand)

Day 5: Mt Seorak National Park (3rd highest mountain & famous for Autumn Foliage) ~ Sinheungsa Temple (one of the most beautifully situated temples in all of Korea) ~ Daegwallyeong Wind village + Sheep Feeding + Ice cream DIY ~ Alpensia Ocean 700 <u>OR</u> Hanwha Waterpia Hotspring [# Pls prepare swimming suits & cap for Ocean 700 OR Hanwha Waterpia Hotspring]

Day 6: Garden of Morning Calm (replaced by Strawberry Picking for departure Dec 01 -28Feb) ~ Eunpyeong Hanok Village (located at foot of Bukhansan Mountain)~ Hongdae Shopping Street

Winter Experience Optional Ski Fun! For Departure 01Dec – 28Feb (subject to Weather condition & Ski slope open dates): [Optional Skiing: Ski Equipment & Ski Suit W-55000/pax] *Excludes Gloves & Goggles

Day 7: Seoul ~ Ginseng Outlet ~ Cosmetic Duty Free ~ Lotte World (Free Pass) ~ Myeongdong Shopping Street

Day 8: Healthy Liver Outlet ~ Incheon Airport → Singapore

Note:

- During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated above.
- Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- If bonus tour is cancelled due to unforeseen circumstances, there will be no replacement/refund.
- All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an
 equivalent standard hotel will be given as replacement.
- Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
- Tour is fully conducted in Mandarin.

Updated: 14-Apr-25_EN_HN

















bto BUSAN 行程特色

- ※ 海云台沿海列车
- ※ 九山谷竹林浴
- ☀ 甘川洞文化村 & 白浅滩文化村
- ※ 雪岳山国立公园
- * 晨静树木园
- * 乐天世界(含主题乐园套票)
- ※ 恩平韩屋村
- * 春季限定:西村湖樱花,* 秋季限定:雪岳山枫叶
- ※ 冬季限定:滑雪体验*+草莓采揥



优质美食!

▼ 无限量红雪蟹、龙虾海鲜锅,人参炖鸡汤、海鲜涮锅等等

特别体验!

- ♥ 阿尔卑斯海洋700水上乐园
- 釜山X-the SKY: 从100楼的高度观赏海 云台海景广安大桥
- ② 喂食羊咩咩+ 雪糕 DIY
- ☆ 穿着韩服穿越朝鲜时代的韩屋村
- ♀ 奥特莱斯购物中心 + 弘大购物街



廿川洞文化

"釜山的圣托里尼",半山腰上色彩斑斓的小村落.曾经是破落的贫民区,后来在釜山"胡同艺术工程"的推动下,成为知名的文化景点。



釜山 X-the SKY

从海云台海滩地标塔第 100 层的观景台欣赏釜山及周边地区的景点。高411.6m,是釜山最高的建筑,也是世界上最高的星巴克的所在地。。



雪岳山国立公园

被誉为山中美人之称,最高山峰 1,708m,是韩国最美的山脉,拥有 花岗岩山峰、郁郁葱葱的绿色山谷和 茂密的森林。一年四季美景不断,令 人为其魅力所折服。



乐天世界

集游乐并具有文化内涵的超大型城市休闲游乐园.内有世界最大的室内主题公园"惊险乐天世界 Lotte World Adventure",漂浮湖水中的"魔术岛Magic Island",此外还有民俗馆,剧场,电影院,室内游泳池,滑冰场,保龄球场,百货店,购物商场,超市等。



晨静树木园

这个花园以其宁静和宜人的氛围而闻名,四季都有不同的景色和花朵盛开。在春天,园内的樱花和杜鹃花绽放,美不胜收。夏天,花园中的荷花和莲花开放,给人一种清凉的感觉。秋天,园内的枫叶变成了美丽的红色,营造出一种浪漫的氛围。

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级
1			-	→
2	+	韩式炸酱面+糖醋肉	自费	4* STX费利克斯酒店 (2晚)
3	酒店	釜山猪肉汤	优食! 龙虾海鲜火锅	
4	酒店	<mark>优食 !</mark> 无限量红雪蟹	烤鱿鱼+韩式炖猪肉	4*平昌阿尔卑斯假日酒店(2晚)
5	酒店	烤鱼套餐	自费	
6	酒店	铁板炒鸡	优食! 海鲜涮涮锅+沙拉自助餐	5* 首尔龙山诺富特大使酒店 (2晚)
7	酒店	韩式排骨土豆汤	自费	
8	酒店	+	_	



第一天: 新加坡 🗲 仁川

第二天: 仁川开港场街 (130年历史,独特的文化体验) ~ 炸酱面博物馆 (了解韩国华侨史、炸酱面的诞生) ~ 釜山 [乘搭 KTX 列车或内陆飞机] ~ 甘川洞文化村(韩国"圣托里尼") ~ BIFF 广场 (逛街及街边小吃) ~ 扎嘎其海鲜市场 (韩国最大的海鲜市场)

第三天: 釜山 X the SKY (釜山最高的建筑; 含观景台门票) ~釜山海滨小镇"白浅滩文化村" ~ 九山谷竹林浴 (漫步在百年竹林中) ~ 海云台沿海列车 (欣赏海岸和山景)

第四天: 釜山 [乘搭 KTX 列车或内陆飞机] ~ 首尔 ~ 韩国民俗村+游乐村 (特色活动: 穿传统韩服+体验旧朝鲜时代+传统表演) ~ 奥特莱斯购物中心 (国际及韩国高级品牌)

第五天: 雪岳山国立公园 (韩国第三高山,以秋叶而闻名)~ 新兴寺 ~ 大关岭牧场: 含喂食羊咩咩 + 雪糕 DIY ~ 阿尔卑斯海洋 700水上乐园 或 韩华温泉水乐园 [#*请预备泳衣和泳帽*]

第六天: 晨静树木园 (于冬季12月1日至-二月28出发,将由采摘草莓 取代) ~ 恩平韩屋村 (位于韩国百大名山之一的北汉山山脚) ~ 弘大购物街

冬季体验自费滑雪乐! 12 月1 日至2 月28 日出发(视天气情况和滑雪场开放日期而定):[自费滑雪费用:滑雪装备和滑雪服 W-55000/人]*不包括手套和护目镜

第七天: 首尔 ~ 高丽人参店 ~ 免税化妆品专卖店 ~ 乐天世界 (含主题乐园套票) ~ 明洞购物街

第八天: 护肝宝专卖店 ~ 仁川机场 + 新加坡

注:

- 1. 在国际或当地重大节日活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程安排。
- 2. 团队如有合拼或行程顺序更改, 恕不预先告知, 将以当地旅行社安排为准; 如遇当地酒店客满等因素, 将以同等级的酒店取代。
- 3. 赠送或红利项目将无任何替代或退款
- 4. 若中英文行程版本出现不符之处,将以中文版本为依据。
- 5. 房间的差异,包括房型、面积、景观,均由酒店分配而定。
- 6. 团体全程将以华语讲解 Updated: 14-APR-25_CN_HN





